
   

 

Dokumenttyp: Styrelsemöte Informationsnivå: 

Styrelse,Sektionsansvariga,projektgrupp 

Datum: 2023-11-29 Tid: 18:00-20:00 Plats: Klubbstugan och via länk 

   

Styrelesmöte 

Närvarande i klubbstugan: Johan Schwab, Evert Carlsson, Sonny Larsson, Mats Svensson, Karolin 

Emanuelsson, Andreas Broström och Fredric Skarenberg.  

Via länk: Mats Calmernäs 

1. Mötets öppnande 
Ordförande Johan Schwab hälsade alla välkomna 
 

2. Val av sekreterare och justerare 
Sekreterare Karolin Emanuelsson och justerare Fredric Skarenberg 

 
3. Godkännande av agendan 

Godkändes 
 

4. Föregående mötesprotokoll (godkännande) 
Godkändes 
 

5. Styrelse 
I. Projekt mountainbike  

- Entrén till mountainbikeparken hålls jut nu på att skapas 
- Det ska byggas en platå till läktaren vid Pumptruckbanan 
- Vi har fått 30 000 sek från Sparbanken Kronan som stöd till projektet 

 
II. Säker förening 

- Inget nytt 
 

III. Möte Markaryds kommun-Avrapportering 
- Markaryds kommun var och hälsade på för att titta på anläggningen. De tyclkte den var 
fin och var imponerade. Det visar sig finnas fler kommunen som är intresserade av att 
komma och besöka oss vilket är roligt. 
 

IV. Möte med PRO-Avrapportering 
- Vi pratade om att göra ett städchema där vi vill ha med PRO. Hur ofta städning 
kommer att ske beror på beläggningen. Nytt möte kommer ske efter nyår. 
 
 

6. Ekonomi 
  

I. Ekonomisk redovisning 
- Inget nytt 



   

 

 
 

II. Swedbank för acces till konton  
- Johan S skickar in protokollet med namnunderskrifter 
 
 

III. Övrigt 
- Inget nytt 
 

7. Innebandysektionen 
I. Sektionsinformation 

- Det har spelats poolspel. Roligt att det har börjat dra igång 
II. - Barn födda 15/16 har börjat sina träningar där 15-18 barn har delatgit 

 
8. Fotbollssektionen 

I. Sektionsinformation 
- Inget nytt 

II. A-laget 
- Vi har inget underlag till ett A-lag i Braås som det ser ut nu. Vi ska ta kontakt med Rottne 
IF om det finns ett intresse för ett samarbete likt det som vi har haft tidigare säsonger 
med Utvecklingslaget. Vi återkommer när detta är gjort. 

III. Övriga lag 
- Barn födda 16/17 har börjat med inomhusträning 
 

9. Sponsring 
- Faktura på 100.000 + moms skickas till Volvo i Januari 
 
 
 

10. Friidrottssektionen 
I. Sektionsinformation  

- I år har det inte varit så många aktiva barn. Vi får se till nästa år hur många som är 
intresserade och då ta ett beslut om vi kan fortsätta bedriva denna sektion. 

II. Övrigt 
- Ingen rapport 
 
 

11. Cykelsektionen 
I. Sektionsinformation 

- Vi har haft en jättelyckad avslutning med tävlingar och fika. 
- Just nu har vi 3 st ledare. Fler är klart önskvärt och någon man håller på att jobba med. 
- Nästa år ska det skickas ut lappar till skolor för att få mer personer intresserade av 
sporten. 

II. Övrigt 
- Ett lyckat år helt enkelt 
 
 



   

 

 
 

12. Racketsektionen 
I. Sektionsinformation 

- Andreas Broström har pratat med Olaf som är intresserad av att hålla i tennisträningar 
till våren. Det hoppas vi på 
 

13. Anläggning (ar) 
I. Rapportering ifrån projektgrupp samt plankommité 

- Inget nytt 
II. Vad göra på ”tomma ytan” 

- Inget nytt 
 

14. Aktiviteter 
I. Ledarutbildning 

- Mats C tar fram ett utkast över hur dagen kan se ut. Datum för utbildningen kommer att 
ske lagom inför fotbollssäsongen. Mats C återkommer med specifikt datum till nästa 
styrelsemöte. 

II. Blodomloppet 
- Frågan kom upp om vi ska anordna något i regi av Braås GoIF. Vi annonserar ut detta till 
vårenför att se om det finns något intresse. 
 
 

15. Övriga frågor  
I. Born To Run/Aktivitetsdag 

- Vi byter namn på detta från Born To Run till Aktivitetsdag. Tanken är att vi ska anordna 
en aktivetsdag för barn och föräldrar där vi visar upp alla aktiviteter som ligger under 
Braås GoIF och att alla ska få testa på dem. Inför denna dag ska de Sektionsansvariga 
skriva ner vad de kan tänkas göra. 
 

II. Benify/Epassi 
- Johan S tittar på om vi kan ansluta oss till något av de program så de aktiva därigenom 
kan använda sin friskvårdspeng. 

III. Skylt vid infarten 
- Jerry, Andreas B och Fredrik S tar ansvar för att få fram ett förslag på hur denna skylt ska 
vara. 

IV. Inreda klubbstugan 
- Vi behöver titta på att sätta upp något på väggarna för att få till en bättre akustik. Vi vill 
också titta om vi kan få upp lite foton på väggarna, Vi tar tag i detta till våren. 
 

V. Diskmaskin klubbstugan 
- Jerry och Johan S ansvarar för att en diskmaskin installeras. Allt från inköp till installation 
 
 
 
Beslut: 
- Inga beslut togs 



   

 

Mötets avslutande: Ordföranden Johan Schwab avslutade mötet och tackade för visat 
intresse 
 
 
 
 
 
Sekreterare för mötet                                                               Justerare  
 
……………………………………………………………     …………………………………………………………  
Karolin Emanuelsson                                                  Fredric Skarenberg 
 
 
Ordförande 
 
……………………………………………………………  
Johan Schwab 


